
Protokoll fört vid styrelsemöte för Svenska Landseerklubben den 5/9 2004 
 
Närvarande: Royne Rutström, Bodil Arvidsson, Linda Söderström, Kristina Johansson (t.o.m. 
punkt 13) 
 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 
2. Föregående mötes protokoll lästes igenom, godkändes och lades till handlingarna. 
3. Ekonomisk rapport. Den 31/8 hade klubben följande tillgångar. Kassa: 4 531.50. 

Postgiro: 12 198:- Bankgiro: 10 757.18. Summan blir 27 486.68. Utgifter som inte är 
medräknade är bland annat en reseräkning från Eva-Britt Östman Sundsvall-
Stockholm t o r och domararvodet för utställningen 4/9. 

4. Post (samtlig från SKK): Inbjudan till utbildning och konferens för handledare vid 
ringsekreterar-utbildning (lades till handlingarna eftersom klubben inte har några 
sådana). 
Information om Sveriges Hunddag. 
Påminnelse om rutiner vid konferenser för exteriördomare. 
Meddelande om att Jahn Stääv har blivit auktoriserad exteriördomare för Landseer. 
Information om rutiner vid intresseanmälningar för medlemskap i ras-/specialklubb. 
Information om Kennelfullmäktige 3 – 5 juni 2005. Motioner ska vara inkomna senast 
den 1/11. 
Anvisningar gällande antalet hundar per domare och dag vid utställning. 
Protokoll från CS möte den 27/4. 
Föredragningslista och protokoll från CS möte den 16/6. 
Föredragningslista för CS möte den 2/9. 
Lista över svenska gruppallround- och allrounddomare. 
Månadsbrev och pressmeddelanden. 

5. Träff 2005. Den kommer att gå av stapeln i Mullsjö den 25 – 28 augusti. Tordsag och 
fredag blir det introduktionskurs i vattenarbete. En instruktör är klar och ytterligare en 
ska tillfrågas. Kristina sköter detta. Norska landseerklubben har visat intresse att ordna 
en träff tillsammans med oss. Vi skjuter detta till 2006. 

6. Världsutställningen 2008. Den kommer att gå av stapeln den 3 – 6 juli på 
Älvsjömässan i Stockholm. Grupp två bedöms torsdagen den 3/7. Styrelsen pratade 
om möjligheterna att anordna en rasspecial i anslutning till världsutställningen. 

7. HUND 2004. Vi har fått en förfrågan från leonbergerklubben om vi är intresserade av 
att sätta upp en rasmonter bredvid dem och new foundlandshundklubben i syfte att 
göra gemensam reklam för vattenraserna och vattenarbetet. Styrelsen beslutade att 
vänta med monter på Stockholmsmässan tills 2005, eftersom det krävs mycket 
förberedelser med att ta fram material etc. Nästa styrelsemöte utser vi en ansvarig för 
detta arbete. 

8. Blödarsjukan. Royne letar efter en sjuk hund att ta blodprov på. Om han hittar en 
sådan ska det blodet tillsammans med blod från en frisk hund sändas till ett 
veterinärmedicinskt universitet i USA för analys. Detta har universitetet lovat att göra 
gratis. 

 
 
 

______  ______ 
Royne      Bodil 

 
      



9. Moral och etik inom styrelsen. Det har från SKK framkommit att någon eller några 
medlemmar i SvLK anser att styrelsen befinner sig i en jävssituation, dels på grund av 
familjeband i valberedningen och dels p g a samarbete med kennelägare. 
Sammankallande i valberedningen Sune Arvidsson avsäger sig sitt uppdrag. I övrigt 
diskuterade styrelsen de olika jävssituationer som kan eller eventuellt har uppstått. 
Royne har varit i kontakt med Föreningskommittén. Han och Bodil tar förnyad kontakt 
med FK för att få tydlig information om vad som gäller. 

10. Träffkommitté. Eftersom det är mycket arbete med den årliga träffen och vi vill 
engagera så många medlemmar som möjligt utanför styrelsen annonserar vi efter en 
träffkommitté i tidningen och på hemsidan och försöker ha några namn klara tills nästa 
styrelsemöte. 

11. RAS-kommitté. Det börjar bli dags att på allvar sätta igång arbetet med RAS. Vi 
annonserar på hemsidan och i tidningen efter medlemmar som är intresserade av att 
arbeta med detta. Ämnet diskuterades på medlemsmöte den 4/9 och Eva-Britt Östman, 
Carina Dehlin och Lillemor Hjalmarsson anmälde sitt intresse. Nästa styrelsemöte ser 
vi om det har kommit in fler namn. 

12. Uppfödarträff. Royne kontaktar klubbens representant i SKK CS, Sten Åkesson, om 
datum och innehåll. Därefter går förfrågan och inbjudan ut till klubbens uppfödare. 

13. Tidningen. Linda är nöjd med hur den fungerar. Inför nästa säsong inbjuder vi new 
foundlandshundklubben att annonsera om vattenaktiviteter i Ladseerbladet. Kristina 
sköter detta. 

14. Övriga frågor. A) Vi behöver förbättra kommunikationen sinsemellan inför träffar och 
aktiviteter. Det var tyvärr inte tillfredsställande inför träffen 2004. 
B) Valphänvisningen. Det framkom på medlemsmöte den 4/9 att en effektivisering av 
valphänvisningen önskas. En del valpköpare och uppfödare är inte nöjda med hur den 
fungerar idag. Bodil kontaktar valpköpare och informerar styrelsen inför åtgärd. 
C) En kennel har fortfarande inte betalt sin del av annonsen i Hundsport nr 3 2004. 
SvLK har varit i kontakt med den flera gånger utan resultat. Royne försöker igen och 
tar kontakt med SKK för hjälp med vidare åtgärd. 
D) Inbjudan till webbadministratörskurs. Royne hör med Camilla. Om hon är 
intresserad anmäls hon. 
E) Årsmötet 2005 bestämdes till den 19/2 i Stockholm. Royne ordnar plats. 

15. Nästa möte blir torsdagen den 9/12 klockan 20.00 på telefon. Kristina skickar koderna 
via e-post. 

16. Ordföranden förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet Justeras  Ordf. samt protokollförare §14-16 
 
 
 
Kristina Johansson Bodil Arvidsson Royne Rutström 

 
 


